
Podnet  č. 18/2017   
 
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Tomko: 
Podnet od občana mesta je otázka na stránku mesta, otázky a odpovede. Zaujíma ma, kto je 
zodpovedný za zverejnenie otázky občanov, lebo nie každá otázka je zverejnená. Aký je 
dôvod, prečo nie je zverejnená? Dúfam, že nie je to lustrované.  
 
PhDr. Čižmár: 
Otázky a odpovede. Tie sú pripravované a zodpovedané, pokiaľ sa týkajú a sú v kompetencii 
jednotlivých vedúcich oddelení. Túto časť, alebo oblasť webovej stránky sa spravuje priamo 
kanceláriou primátora. Určite zámerom nie je neodpovedať na všetky otázky, ktoré sú 
položené je snahou odpovedať aj sa odpovedá. Samozrejme, niekedy sú otázky stavané, kde si 
vyžadujú občania aj nejaké konkrétne údaje, kvalitatívne údaje, tak z toho dôvodu možno tá 
odpoveď nie je zo dňa na deň.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


